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Räppe möter topplagen:

”Det blev som en käftsmäll”

I helgen väntas ett rafflande derby mellan de två
Växjölagen Räppe Goif och Växjö DFF. De båda lagen
ska mötas i F17 SM, en serie där Räppe har gått in
som stora underdogs.

F17 SM är den högsta serien för åldersklassen och består av de främsta lagen i Södra
Götaland. Räppe Goif är en liten klubb i jämförelse med de andra lagen.

– Det är skitkul, vi är inte störst i Växjö direkt så det är kul att få en chans mot akademierna,
säger spelaren Nellie Lindblad.

Trots det tuffa motståndet menar tränaren Mathias Hansson att det aldrig var några tvivel för
laget om att vara med.

– När jag fick höra om denna serien kände jag att det är det här vi ska testa för att kunna hålla
kvar ungdomarna så länge som möjligt. De vill inte heller släppa taget om varandra som
grupp så detta var det bästa alternativet, säger han.
Framgångsreceptet verkar vara lagets goda sammanhållning. Tjejerna har hållit ihop ända

sedan de var 5-6 år gamla.

– Det bästa med att spela i detta laget är att vi har en så bra gemenskap, många har känt

varandra sedan vi var jättesmå, säger spelaren Fanny Hansson.

Mathias Hansson förklarar att laget tog första steget mot årets utmaningar redan i fjol, då

Räppe spelade i en F16-serie där lagen även hade dispens till att ta in fem äldre spelare

oavsett ålder.

– Vi fick testa på hur det är att vara senior när man får möta äldre spelare, vad det egentligen

innebär, säger han.
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Trots förberedelserna har laget haft förståelse för att det är väldigt svårt motstånd de ställs

emot.

– Vi var jätteödmjuka inför säsongen, vi pratade om att det kommer bli tufft. Vi kan inte alltid

hålla samma nivå, säger han.

Räppe har nu spelat fem matcher och har hittills tagit en poäng, då de spelade oavgjort mot

FC Rosengård. Tjejerna har gått från att ha presterat bra i ungdomsserierna till att nu behöva

kämpa om de enstaka poängen.

– Nu får vi jaga i 80 av 90 minuter, det blev som en käftsmäll, säger Nellie Lindblad.

Mathias Hansson var innan säsongen rädd för att det skulle sätta sig i huvudet på tjejerna men

det säger han att det inte har gjort.

– Visst vi har varit ledsna över förlusterna men vi har inte fastnat i det utan vi ser framåt,

säger han.

Matchen mot Rosengård var ett steg i rätt riktning och spelarna säger att de redan nu har

utvecklats mycket i att de förstår hur alla spelar, vilket även syns i resultaten där

målskillnaden krymper.

– Den oavgjorda matchen nu kändes som en vinst i hjärtat, vi ser att det håller längre och

längre i matcherna och förhoppningsvis ska vi kunna ta befälet lite under kommande matcher,

säger Mathias Hansson.

Nästkommande match skiljer sig från de föregående. På andra planhalvan står nämligen

rivalerna Växjö DFF. De båda lagen har följts åt genom åren och har haft flera jämna dueller.

Förra året spelade de inte i samma serie, vilket gör det ännu mer spännande att mötas igen,

säger Mathias Hansson.

– Ett derby är alltid ett derby, det märks lite extra på tränare och framförallt på spelare att den

här matchen vill man gärna ha poäng i, säger han.

Det väntas ett spel där båda lagen kommer ta mycket initiativ och vilja vara bollförande.



– Jag är positiv, jag är alltid positiv, är vi alla på hugget samtidigt så kan vi bjuda på väldigt

bra motstånd till vilket lag vi än möter, säger han.

Även spelarna Nellie Lindblad, Fanny Hansson och Hilma Niklasson tror att laget kommer ha

goda segerchanser.

– Jag tror att vi har väldigt bra chanser. Vi brukar vara väldigt jämna, det avgörande kommer

att vara vilket lag som krigar mest och inte ger upp, säger Nellie Lindblad.

Förhoppningen framöver är att tjejerna ska fortsätta ha kvar fotbollen i sina liv på ett eller

annat sätt, att vara med i denna serie är ett första försök till det.

– Jag hoppas att detta får visa vägen framförallt i föreningen. Jag hoppas också att andra

föreningar kan se att här kan vi behålla dem längre, säger Mathias Hansson.
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Så här jobbar Smålandsposten med journalistik: uppgifter som publiceras ska vara

korrekta och relevanta. Vi strävar efter förstahandskällor och att vara på plats där

det händer. Trovärdighet och opartiskhet är centrala värden för vår

nyhetsjournalistik.


